

Dear Supporters,

We recently shipped out the DVD boxset of the Gacaca Trilogy - the last of our Kickstarter rewards! So a little over a year after you joined Assumpta Mugiraneza and me on the establishment of IRIBA Center, I wanted to give you a brief status update.

Since our last e-mail a few months ago, there's been a lot of work done to finalize IRIBA's legal and financial structures. This is just days from being completed.

With the change of government in France, there have been setbacks with the buildings that had been pledged to IRIBA, but on the positive front, IRIBA has begun the work of its central mission, gathering audiovisual archives and organizing public events to highlight these images around the country.

To that end, I am in the process of negotiating final terms to turn over my entire archive to a major film preservation institute which will digitize and make it all available. I've provided for a full copy to go to IRIBA. I hope to be making a formal announcement in the coming weeks.

On another note, as we started formalizing IRIBA's governance structure, it became apparent that it is in the best interests of the organization that it be managed locally in Kigali. It made sense to both of us for Assumpta to take on this leadership responsibility, not only because of her presence in Kigali and her contacts with all the key players locally, but also because of her leading role as co-founder of IRIBA. Assumpta has

Chers soutiens,

Nous venons d'envoyer les coffrets DVD de la Trilogie des Gacaca - nos dernières récompenses de la campagne Kickstarter! Donc un peu plus d'un an après que vous nous ayez rejointes, Assumpta et moi, dans l'aventure de la création du Centre IRIBA, je voulais vous donner des nouvelles fraîches.

Depuis notre dernier email il y a quelques mois, nous nous sommes concentrées pour mettre en place les structures juridiques et financières d'IRIBA. Dans quelques jours, ce travail devrait être achevé.

Avec le changement de gouvernement en France, nous avons subi plusieurs contretemps concernant les maisons qui nous ont été promises pour abriter le Centre. Ceci étant, IRIBA a déjà entamé sa mission principale: récolter des archives audiovisuelles et organiser des événements pour valoriser ces images à travers le Rwanda.

Dans cet esprit, je suis en train de finaliser un accord qui a pour but le transfert de mes archives à un institut de préservation cinématographique de renom, et qui me permettra de transmettre une copie complète de ces archives à IRIBA. J'espère pouvoir faire une annonce formelle à ce sujet dans les semaines qui viennent.

Au cours de nos réflexions concernant la formalisation de la structure d'IRIBA, il est apparu évident qu'il fallait qu' Assumpta, ma co-fondatrice basée à Kigali, soit seule en charge du Centre, afin de permettre une gestion plus

assembled a terrific international board of directors and has begun to recruit a professional staff and committed volunteers.

As co-founder and honorary president, I will continue to support IRIBA and Assumpta wholeheartedly and very much look forward to being IRIBA's goodwill Ambassador outside Rwanda.

Down the line, you'll be hearing directly from team IRIBA!

Enjoy the Holidays, and again, we remain grateful for your support!

Warm regards,

Anne

P.S.: If you haven't received your reward yet, let us know.

efficace. Assumpta a réuni un comité directeur international de qualité et a commencé à recruter une équipe de professionnels et de bénévoles engagés. En tant que co-fondatrice et présidente d'honneur d'IRIBA je continuerai évidemment à soutenir le Centre et Assumpta avec toute mon énergie et mes contacts, et je m'en réjouis.

Dorénavant, vous recevrez des nouvelles directement de l'équipe d'IRIBA !

Je tiens à vous exprimer à nouveau toute ma reconnaissance pour votre soutien !

Bien à vous,

Anne

P.S.: Si vous n'avez pas encore reçu votre récompense, n'hésitez pas à nous le faire savoir.

[Find us on Facebook !\[\]\(f1c5da15572e3e09d343161be98f508d_img.jpg\)](#)

Forward this email
to a friend 

[Forward email](#)



This email was sent to anneaghionfilms@gmail.com by anneaghion@gmail.com | [Update Profile/Email Address](#) | Instant removal with [SafeUnsubscribe™](#) | [Privacy Policy](#).

Anne Aghion Films | PO Box 1528 | New York | NY | 10276

